
Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 14/11-23

Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #7
14/11-23, 17:17
å Bullens, Valhallavägen

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Fredrik Carlberg öppnar mötet kl 17:18.

1.2 Val av mötesordförande

Armin Shafiei nominerar “snubben i orange stickad tröja“, även känd som
Fredrik Carlberg. Fredrik godtar.

Mötet väljer Fredrik Carlberg till mötesordförande

1.3 Val av mötessekreterare

Fredrik nominerar Andreas Larsson. Andreas godtar.

Mötet väljer Andreas Larsson till mötessekreterare

1.4 Närvaro

Fredrik Carlberg
Pooneh Ghaffari
Cay Lindberg
Andreas Larsson
Fanny Birath
Armin Shafiei
Andrea Söderberg
Nella Siitonen
Yrsa Rós Þórisdóttir

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix
Revisor

1.5 Försenad ankomst

Till mötets stora förtret befinner sig inte Cay på Bullens vid mötets utsatta
starttid.

Justeras:

Pooneh Ghaffari

1 Justeras:

Armin Shafiei
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1.6 Adjungeringar

Fredrik yttrar sin vilja i att vilja avadjungera Nella, detta då hon tenderat
att vara lite stökig1 under mötet hittills. Pooneh, som inte vill vara med på
mötet2, frågar om att få bli avadjungerad. Det slutar med att ingen blir
adjungerad eller avadjungerad, men Pooneh frågar om inte alla på Bullens
borde bli adjungerade egentligen.

1.7 Godkännande av dagordning

Armin tycker att dagordningen var “jättebra skriven“.3

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Yrsa vill väldigt gärna justera och kan tänka sig göra det. Pooneh är även hon
öppen för att justera. Det framkommer dock att Yrsa inte kommer närvara
på hela mötet, därav får Armin äran att justera istället. Vid detta tillfälle
ramlar även Cay in på Bullens hela 5 MINUTER FÖRSENT.

Mötet väljer Pooneh Ghaffari och Armin Shafiei till justeringspersoner

Justeringsdatum diskuteras rimligen fram till 3 veckor efter mötet, dock in-
nan jubelveckan. Därav landar det i 3:e december.

Mötet väljer 3/12 till justeringsdatum

2 Föregående protokoll

Gås igenom otroligt kortfattat av Andreas, då de flesta punkter kommer tas
upp även på detta möte.

3 Uppdateringar

Pooneh börjar med att gå igenom de månadsrapporter som skickats in.

• Webmaster: Har inte hunnit gjort så mycket föregående månad.

• Studienämnden: Har haft möten med kandidatrepresentanter, letat
masterrepresentater och jobbat vidare på kurskatalogen.

• Valberedningen: Föreberett sig inför SM.

• KG4: Haft fixarkväll, anordnat syjunta med E-23 och nya källarnissar
1Nästan fascinerande hur kul någon kan ha med salt- och pepparkvarnar
2Hon är inte ensam
3Med inte ens den minsta ton av sarkasm
4Källargillet

Justeras:

Pooneh Ghaffari

2 Justeras:

Armin Shafiei
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har valts.

• PR5: Haft en del pubar, bland annat tentapub och tagit in nya PRare.

• NLG6: Haft fokus på MTE7 där datum är bestämt.

• INA8: Fixat med certifikat för GPA-booster, haft lite möten och pla-
nerat ett pepparkakshusevent.

• JML9: Haft möte med JML-gruppen och planerat projekt.

• MAL10: Spånat på ideér inför framtiden.

Efter att månadsrapporterna har gåtts igenom får Pooneh kicka igång styrel-
sens runda.

Pooneh mår bra, dock lite sliten. Senaste tiden har hon inte gjort jättemyc-
ket arbete kring styrelsen utan haft mest fokus på jubelgruppen och PR. Hon
har dock skickat in festanmälningar och bokat bilen inför styrelsemiddagar
samt jobbat på propositionen angående alumniverksamhet.

Yrsa får ta över, hon mår bra, “living life“, till följd av att hon är klar med
alla tentor på KTH!! Hon letar i nuläget efter MEX och har tillsammans
med Pooneh jobbat med alumniversamheten.

Armin är näst på tur, han mår bra och har inte gjort så mycket sen senast11.
Fått hem Nellas kavaj och skickat hennes plunta till Sven. Något han dock
gjort själv är att fixat quizet till ettans brunch.

Andrea mår tipp topp i vanlig ordning. Har justerat protokoll jättefort och
handlat till ettans brunch.

Nästa att få ordet är Cay, hon mår bra. Hon har varit delaktig i proposi-
tionen angående stadgeändringar och hjälp till med sångbladet inför jublet.
Till Andreas stora förtret har hon INTE justerat protokoll.

Fanny får ordet, hon är “fine“. Hon har fixat inför ettans brunch, ordnat en
del med jubelinbjudningar och varit ganska envis i att få tillbaks svar från
inbjudna gäster12. Hon har också handlat inför kanslifrukosten.

5Programrådet
6Näringslivsgruppen
7MedtechEvening
8Internationellt Ansvarig
9Jämlikhet, Mångfald och Lika behandling

10Medteks Ansvarig för Lokal
11I vanlig ordning
12Eller som hon säger det själv: trakasserat

Justeras:

Pooneh Ghaffari

3 Justeras:

Armin Shafiei
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Nella öppnar sin tur på rundan med att deklarera att hon är påväg mot nya
motgångar. “Attans bananer“, uttrycker Armin i en inte så stöttande ton.
Hon har även vispat grädde och skurit apelsiner senaste tiden.13 Annars har
hon även försökt ha lite kontakt med sin klass via facebook.

Andreas får ordet, han mår bra och har under den senaste tiden skrivit pro-
tokoll i vanlig ordning. Han får frågan av Fredrik vad han tycker om dagens
möte, till följd av att han varit aningens butter senaste tiden då han anser
dagens möte smått överflödigt.

Sist ut i vanlig ordning är Fredrik. Han påstår att hans välmående just nu
är lite som en hiss.14 Idag så hänger dock hissen närmre takvåningen än
bottenvåningen. Senaste tiden har han framförallt fokuserat på att skriva de
två propositionerna som ska framföras på SM #3. Han har också varit med på
kanslifrukosten och ettans brunch. Vid detta tillfälle framträder information
om att Cay var nära att köra ihjäl de styrelsemedlemmar som åkte i Nebby
ner till Flemingsberg för kanslifrukosten. Detta tycks ha uppstått då en U-
sväng helt plötsligt nästan blev en L-sväng rakt ner i diket. Yrsa är dock
snabb på att poängtera ut att Fredrik verkar trivas där. Annars har Fredrik
också varit på ordförande råd där de tydligen diskuterade allt möjligt skit,
dock har det framkommit att en ny styrelsegasque ska hållas den 2:a februari
där alla får gå!

4 Diskussionspunkter

4.1 Halvtidsutvärdering

Fredrik tycker det vore bra om en översikt över vad som händer under våren
fixas, detta då det är en del olika händelser så som att FUNQ ska anordnas
och en verksamhetsberättelse skrivas. Det sägs även att kommunikationen
mot PNS bör vara tydligare för att få de införstådda i att även PNS ska vara
delaktig i att uppfylla målen i verksamhetsberättelsen.

Pooneh berättar sedan att hon kommer ha lite kort om tid att anordna en
PNS teambuildning nu i november, vilket också innebär att det kan bli svårt
med både teambuilding och PNS-möte #3, då det är både jubel i början av
december och sedan lusse PRe veckan efter. Det hela landar i att PNS-möte
#3 förhoppningsvis hålls veckan efter jublet och Andreas och Fredrik ser till
att fixa med PNS teambuilding i november.

Yrsa avlägsnar sig själv från Bullens och därav också mötet

Fredrik frågar sedan Pooneh hur intresset ser ut kring halvtidsutvärderings-
samtal med PNS. Pooneh svarar att intresset hitills har varit svalt och att
13I koppling till vad kan man fråga sig
14D.v.s det går upp och ner

Justeras:

Pooneh Ghaffari

4 Justeras:

Armin Shafiei
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ingen anmält sig än så länge.

4.2 November-SM

Fredrik börjar med att deklarera att snart smäller det. Han har bjudit in
THS och Mats Nilsson till november-SM. Han berättar vidare att vi har
två propositioner som kommer presenteras varav en av dem redan är klar.
Om resterande styrelsemedlemmar har åsikter angående propositionerna får
dessa gärna framföras. Utöver detta ska även en motivering skrivas för vice
fanbärare. Diskussion sker sedan kring huruvida voteIT ska testas under
november-SM då indikationer finns på att detta fungerade bra för Konglig
Elektrosektionen på deras senaste SM.

4.3 Alumniverksamhet

Pooneh och Fredrik har haft möten med äldre studenter på programmet
där en långsiktig plan har bearbetats fram. Startskottet för detta blir på
jublet där förhoppningen är att lite information ska presenteras angående
evengemang och datum. Kort diskussion sker också kring den strategiska
delen av vad ett alumnimedlemskap ska innebära.

4.4 Jubelveckan

Boendesituationen under jublet diskuteras. Det kommer landa i att vi till en
början kommer erbjuda Pooneh och Andreas lägenheter för långväga gäster.
Eventet som sker på fredagen vill jubelgruppen ha en del hjälp med och vi
kommer behöva hjälpa till att planera detta. Diskussionen tar sedan vid över
hur vi ska strukturera upp arbetet under jubelveckan.

4.5 FUNQ

Cay har kollat lite på lokaler och presenterar dessa, sedan sker lite diskussion
kring kostnad och dylikt. Ett möte ska bokas in efter årsskiftet för att planera
FUNQ lite mer detaljerat.

4.6 Musikhjälpen

Armin berättar att sektionen brukar ha en bössa i musikhjälpen. Fredrik
finner det sedan passande att uppmärksamma att Filip Dikmen fått kic-
ken som programledare. Armin tar på sig att lösa den nämnda bössan till
musikhjälpen.

4.7 Teambuilding

Fredrik säger att han tycker vi ska börja planera in en teambuilding men
avbryts mitt i en mening av:

Justeras:

Pooneh Ghaffari

5 Justeras:

Armin Shafiei
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It’s Friday again
Then Saturday, Sunday, what?

It’s Friday again
Then Saturday, Sunday, what?

It’s Friday again
Then Saturday, Sunday, what?

It’s Friday again, ’ain, ’ain’, ’ain (what?) 15, 16

Fredrik får sedan fortsätta sin tanke, han tycker att vi ska gå på julmarknad
och Pooneh tycker vi ska gå på julbord. Detta slutar med att den 17/12
bestäms till att gå på julmarknad och sedan ha julmys hemma hos någon.

5 Övriga frågor

Fredrik vänder sig till de som är rösträknare och berättar att han fixat ett
dokument för de olika majoriteter som krävs för de olika besluten.

Sedan diskuteras ett mail som inkommit från IsF17. De önskar ha en casual
middag i Rudan med oss, men vi avvaktar fortfarande på svar från dem då
de önskat ha detta i december. Dock ser detta aningens problematiskt ut då
det redan är mycket planerat i december.

Frågan angående middag med elektrostyret nämns sedan som är planerad till
13/12. Det nämns att de ska ha ett luciatåg innan dess och att vi behöver
planera runt detta. Ett annat frågetecken angående detta är att MF18 har
bjudit oss till deras luciabal. Dock beslutas det att datum för elektromiddag
behålls och istället tittar intresse bland äldre styrelsemedlemmar att gå på
MF:s luciabal.

Styrelsefoton ska planeras. Datum bestäms till den 18/12 och vi passar på
att ta foto för julkort samtidigt.

6 Nästkommande möte

Efter jublet någon gång och bestäms i chatten.

15Friday ft. Hypeman & Mufasa - Riton x Nightcrawlers
16För den konfunderande läsaren som inte förstår denna referens så är det denna låt som
spelas när en burgarbricka beställs på Bullens
17Ingenjörssektionen i Flemingsberg
18Medicinska Föreningen

Justeras:

Pooneh Ghaffari

6 Justeras:

Armin Shafiei

https://www.youtube.com/watch?v=5VFTXzkKAok
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7 Mötets högtidliga avslutning

Fredrik Carlberg avslutar mötet 19:07.

Vid protokollet Justeras

Andreas Larsson
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Fredrik Carlberg
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Pooneh Ghaffari

7 Justeras:

Armin Shafiei
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